

南區 Southern District

參加「2019/20 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈K1學位空缺資料的幼稚園名單 List of Kindergartens participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes for the 2019/20 School Year to release K1 vacancy information

注意事項 Points to Note:

1. 以下為2019/20幼兒班(K1)學位空缺資料(截至2019年4月9日)。請留意有關資料只供參考，學校或會作出更新。
The following vacancy information of 2019/20 Nursery (K1) classes reflects the position as at 9 April 2019. Please note that the information is for reference only and subject to updating.
2. 如需尋找幼兒班學位，應直接聯絡有關幼稚園，而取錄結果將由學校決定。
For seeking K1 places, please approach relevant kindergartens (KGs) direct. Student admission result is at the discretion of the KGs.
3. 如需要更多有關幼稚園資料，可直接聯絡相關幼稚園或瀏覽幼稚園及幼稚園暨幼兒中心概覽網址(<https://www.chsc.hk/kindergarten>)。
For more information about KGs, please approach relevant KGs direct or browse the website of Profile of Kindergartens and Kindergarten-cum-Child Care Centres (<https://www.chsc.hk/kindergarten>).
4. 下表相關項目的註釋 Annotations of relevant items in the table below:
 - 學位空缺情況 Vacancy:
 - Y – 有學位空缺 With vacancy
 - N – 沒有學位空缺 Without vacancy
 - P – 正處理候補名單上的申請 Applications on the waiting list being processed
 - 如學校名稱旁加上 # 號，即表示該校沒有參加幼稚園教育計劃。
If "#" is marked against the school name, it denotes that the school has not joined the kindergarten education scheme.

學校名稱 School Name (依英文字母順序排列 Listed in alphabetical order)		電話 Telephone	學位空缺情況 Vacancy (請參閱注意事項 See Points to Note)
1	香港仔浸信會白光幼稚園 ABERDEEN BAPTIST CHURCH PAK KWONG KG	2553 5750	Y
2	基督教宣道會利東幼兒學校 C & MA LEI TUNG NURSERY SCH	2871 2791	N
3	基督教宣道會海怡幼兒學校 C & MA SOUTH HORIZONS NUR SCH	2873 3026	N
4	迦南幼稚園 (香港) CANNAN KINDERGARTEN (HONG KONG)	2555 1110	N
5	嬰幼兒心理發展協會 (置富) 幼稚園 # CHILD PSY DEVELOPMENT ASSN (CHI FU) KG #	2550 7011	N
6	啓思幼稚園 (深灣軒) CREATIVE KINDERGARTEN (SHAM WAN TOWERS)	2873 2128	P
7	基督教海面傳道會仁愛幼稚園 HK HARBOUR MISSION CHURCH YAN OI KG	2554 7808	Y
8	薈色園主辦可仁幼稚園 HO YAN KG (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)	2555 2191	Y
9	路德會利東幼兒園 LEI TUNG LUTHERAN DAY NURSERY	2871 3164	Y
10	保良局莊啓程夫人 (華貴) 幼稚園 PLK MRS VICWOOD K T CHONG (WAH KWAI) KG	2551 6908	N
11	救世軍華富幼兒學校 SA WAH FU NURSERY SCH	2551 6341	N
12	聖文嘉中英文幼稚園 (華貴邨) ST MONICA'S AC KG (WAH KWAI ESTATE)	2551 9796	N
13	聖文嘉中英文幼稚園 ST MONICA'S ANGLO-CHINESE KINDERGARTEN	2874 6187	Y
14	天主教聖伯多祿幼稚園 ST PETER'S CATHOLIC KG	2553 7823	Y
15	聖公會聖彼得堂幼稚園 (赤柱分校) ST PETER'S CHURCH KINDERGARTEN (STANLEY)	2813 6130	Y

南區 Southern District

參加「2019/20 幼稚園幼兒班(K1) 收生安排」以公佈K1學位空缺資料的幼稚園名單
List of Kindergartens participating in Admission Arrangements for Nursery (K1) Classes
for the 2019/20 School Year to release K1 vacancy information

學校名稱 School Name (依英文字母順序排列 Listed in alphabetical order)		電話 Telephone	學位空缺情況 Vacancy (請參閱注意事項 See Points to Note)
16	聖德蘭幼稚園 ST TERESA'S KINDERGARTEN	2813 8567	Y
17	循道衛理田灣幼稚園 TIN WAN METHODIST KINDERGARTEN	2538 8669	Y
18	東華三院田灣(一九九六至一九九七總理)幼稚園 TWGH TIN WAN KINDERGARTEN	2538 5867	N
19	東華三院蕭旺李滿福幼兒園 TWGHS SHIU WONG LEE MOON FOOK N SCH	2580 2273	N
20	香港西區婦女福利會鴨脷洲邨幼稚園 WWCWDHK AP LEI CHAU KG	2554 3470	P